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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 6. februar 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 19. decembra 2018, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Tanja Cesar (prišla ob 16.03 uri), Simon 

Erjavec, Matija Hočevar, Andrej Jevnikar, mag. Gregor Kaplan, Franci 
Kepa, dr. Jože Korbar, Branko Longar (prišel ob 16.08 uri), Ana Moder, 
Franci Ostanek, Blaž Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Miha Sever, 
Špela Smuk, Vida Šušterčič, Nino Zajc in Silvo Zupančič 

  

Odsotni člani: Leon Lobe (prišel ob 17.40 uri) - opravičeno 

  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janko Zakrajšek, vodja odd. za 

okolje, prostor in infrastrukturo, Žiga Zaplotnik, vodja odd. za družbene 
in gospodarske dejavnosti, mag. Klavdija Tahan in Vanda Zadnik 
pravnici, Andreja Perc, zapisnikarica 

• Damjan Golob, predsednik KS Sela pri Šumberku 
• Štefanija Gliha, predsednica KS Veliki Gaber 
• Miran Jurak, predsednik Zveze društev vinogradnikov Dolenjske – 

ZDVD (prišel ob 16.40 uri, k 8. točki) 
• Rok Nose, Dolenjski list  

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel z 2. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je bilo 
na seji prisotnih 18 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Alojzij Kastelic je uvodoma predlagal umik 7. točke – Sklep o začasnem financiranju 
Občine Trebnje v obdobju januar – marec 2019 in povedal, da se bo predvidoma še v letošnjem 
letu člane Občinskega sveta po elektronski pošti seznanilo s sprejetim Sklepom o začasnem 
financiranju Občine Trebnje v obdobju januar – marec 2019.  
 
V nadaljevanju je župan člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji spremenjeni  
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DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Občinskega sveta 
Občine Trebnje, z dne 5. 12. 2018  

2. Imenovanje stalnih delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje: 
a) Odbor za okolje, prostor in infrastrukturo 
b) Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo 
c) Odbor za proračun in finance 
d) Komisija za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo 

3. Imenovanje članov Nadzornega odbora Občine Trebnje 
4. Imenovanje članov v Komisijo za podelitev priznanj 
5. Imenovanje predstavnikov v Komisijo za mladinska vprašanja 
6. Imenovanje članov v Uredniški svet Glasila občanov  
7. Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Odločanje o odkupu objekta – ribarnica v mestu Trebnje 
b) Ureditev grajenega javnega dobra v k.o. Sela pri Šumberku 

8. Predlog Podpore vinogradniškim društvom pri kandidiranju za organizacijo Tedna 
cvička v Trebnjem v letu 2019 

9. Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2018 
10. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
11. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Občinskega sveta Občine 
Trebnje, z dne 5. 12. 2018  

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje 
Občinskega sveta, ki je bila dne 5. 12. 2018. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 1. redne (konstitutivne) seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 5. 12. 
2018 se sprejme in potrdi.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje stalnih delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje: 
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a) Odbor za okolje, prostor in infrastrukturo 
b) Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo 
c) Odbor za proračun in finance 
d) Komisija za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo 

 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se je naprej 
članom Komisije zahvalil za konstruktivno delo, saj je bil v najkrajšem možnem času izpeljan 
celoten postopek za oblikovanje predlogov za sestavo odborov in komisij.  
 
Povedal je, da je na seji sicer potekala razprava, vendar je bil sprejet sklep, s katerim se 
Občinskemu svetu predlaga naslednja sestava odborov in komisij, po podanih predlogih.  
 
V Odbor za okolje, prostor in infrastrukturo, ki šteje 7 članov so bili predlagani:  

predlagatelj kandidat 
1. DROT-ZA RAZVOJ Simon Erjavec 
2. DROT-ZA RAZVOJ Tomaž  Praznik 
3.SMC-STRANKA MODERNEGA 
CENTRA 

Vida Šušterčič 

4.SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

Alojz Špec 

5.ZL-DSD-ZDRUŽENA LEVICA– 
DEMOKRATIČNA STRANKA DELA 

Darko Pekolj 

6. ŽUPANOVA LISTA Andrej Jevnikar - predsednik 
7.SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Franci Kepa 

 
V Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, ki šteje 7 članov so bili predlagani:  

predlagatelj kandidat 
1. DROT-ZA RAZVOJ Špela Smuk - predsednica 
2. DROT-ZA RAZVOJ Marija Zupančič 
3.SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

Ana Moder 

4.SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

Marjana Kužnik  

5. ŽUPANOVA LISTA Nada Pepelnak 
6.NSI – NOVA SLOVENIJA-
KRŠČANSKI DEMOKRATI 

Majda Gazvoda 

7.SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Jože Avguštinčič 

 
V Odbor za proračun in finance, ki šteje 5 članov so bili predlagani:  

predlagatelj kandidat 
1. DROT-ZA RAZVOJ Tanja Cesar 
2. DROT-ZA RAZVOJ Mojca Povhe 
3.SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

dr. Jože Korbar 

4.SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Bogdana Brilj – predsednica  

5.SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Tatjana Dokl 
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V Komisijo za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, ki šteje 5 članov so bili predlagani:  

predlagatelj kandidat 
1. DROT-ZA RAZVOJ Mateja Povhe - predsednica 
2.SMC-STRANKA MODERNEGA 
CENTRA 

Vida Šušterčič 

3.ŽUPANOVA LISTA Silvo Zupančič 
4.NSI – NOVA SLOVENIJA-
KRŠČANSKI DEMOKRATI 

Branko Longar 

5.SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Bogdana Brilj 

 
Župan Alojzij Kastelic je predlagal, da se glasuje o vseh treh odborih in eni komisiji z enim 
glasovanjem, v kompletu.  
 
G. Kaplan je v povedal, da so bili z razrezom volilnega rezultata seznanjeni v paketu in v takem 
kontekstu se je tudi oglasil. Dejal je, da se boji, da bo svoje oglašanje ponovil pri imenovanju 
Nadzornega odbora Občine Trebnje in da če bo storjen korak pred katerim so in potrdili 
sestavo, bo na koncu zmanjkalo prostora, in sicer prostora za nadzor.  
Dejal je, da je pri usklajevanjih za sestavo odborov predlagal sistem verige. Na tak način ne bi 
mogel nihče nasprotovati volilnemu rezultatu, ne tistemu, kar mu je pripadlo oz. je sam izbral. 
S potrditvijo bo Občinski svet pristal na to, da bo župan nadziral samega sebe, je dejal.  
 
Župan je povedal, da so potekala usklajevanja, nato je bil podpisan dokument, žalosti ga, da 
tega ni opazil prej. V vmesnem času mu je bila ponujena zamenjava, tam kjer je bila možnost, 
vendar g. Kaplan ni bil za. Zadeva se bo samo še odrivala, s čimer se ne strinja.  
 
G. Kaplan je povedal, da drži - do ponedeljka je bil rok, v torek zjutraj sta bila v kontaktu in 
zadeva ni bila več izvedljiva, je dejal. Njihova pripravljenost je ostala. Ponovno je poudaril, da 
je nadzorna funkcija elementarna funkcija, če je politična volja drugačna, pa bodo to spoštovali, 
je še dejal.  
 
Ga. Povhe se je navezala na dogovor, ki so ga imeli in sklenili v pripravah na konstitutivno sejo 
in povedala, da so bile naknadno dogovorjene spremembe. Pričakovala je, da se bo o tem 
seznanilo tudi ostale. Glede na volilni rezultat, o katerem se veliko govori, ima Županova lista, 
ki je bila tretja po volilnem rezultatu za Občinski svet enako število predsedniških mest, kot 
stranka DROT, ki je dobila največje število glasov, je poudarila.   
 
Župan je odgovoril, da je Županova lista pristala, da s stranko NSi, v tem okviru zamenja. To 
je bila naknadna želja, v ničemer ni nobena druga stranka prizadeta, nič ni bilo odvzeto in je 
izključno zadeva, ki je potekala med NSi in Županovo listo. Tudi g. Longar je pojasnil dogajanje 
in poudaril, da je bilo s strani stranke NSi podana pobuda po zamenjavi.   
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje v kompletu dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje imenuje v: 
 
a) Odbor za okolje, prostor in infrastrukturo imenuje naslednje člane:  
- Andrej Jevnikar (Županova lista) - predsednik 
- Simon Erjavec (DROT) - član 
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- Tomaž Praznik (DROT) - član  
- Vida Šušterčič (SMC) - članica 
- Alojz Špec (SLS) - član  
- Darko Pekolj (ZL - DSD) – član 
- Franci Kepa (SDS) – član. 
 
b) Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo imenuje naslednje člane: 
- Špela Smuk (DROT) - predsednica 
- Marija Zupančič (DROT) - članica 
- Ana Moder (SLS) - članica  
- Marjana Kužnik (SLS) - članica 
- Nada Pepelnak (Županova lista) – članica   
- Majda Gazvoda (NSi) – članica 
- Jože Avguštinčič (SDS) – član. 
 
c) Odbor za proračun in finance imenuje naslednje člane: 
- Bogdana Brilj (SDS) - predsednica 
- Tanja Cesar (DROT) – članica   
- Mojca Povhe (DROT) - članica  
- dr. Jože Korbar (SLS) - član  
- Tatjana Dokl (SDS) – članica.  
 
d) Komisijo za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo imenuje naslednje člane: 
- Mateja Povhe (DROT) – predsednica 
- Vida Šušterčič (SMC) – članica  
- Silvo Zupančič (Županova lista) – član 
- Branko Longar (NSi) – član 
- Bogdana Brilj (SDS) – članica 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov Nadzornega odbora Občine Trebnje 

 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 
obrazložitev in povedal, da je bil predlagan en predlog več, kot je bilo dogovorjeno na 
usklajevalnem sestanku. Iz razprave je bil izluščen predlog, da se odloča o sestavi s strani 
dogovorjenih predlagateljev. Sprejeta sta bila dva sklepa, in sicer, da se v Nadzorni odbor 
Občine Trebnje imenuje naslednje člane:  
 

predlagatelj kandidat 
1. SD – SOCIALNI DEMOKRATI Tjaša Benedičič 
2. DROT-ZA RAZVOJ mag. Vesna Zupančič Klarič 
3. SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

Matejka Kukenberger 
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4. ŽUPANOVA LISTA Milena Marija Ratajc 
5. SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Boštjan Koncilja 

 
V drugem sprejetem sklepu pa je Komisija ugotovila, da je bil podan dodatni predlog, ki ni bil 
usklajen, ker do dokončnega dogovora z deležniki ni prišlo. 
 
V razpravi je g. Kaplan izrazil bojazen, da bo župan nadziral sam sebe. To je poglaviten razlog 
zakaj je zaupanje v slovensko politiko, tako na državni kot na občinski ravni na tako nizki ravni, 
je dejal. Glede na predlog, da je g. Korbar že podžupan, glede na navedbe župana, da za 
drugo podžupansko mesto vidi predstavnika SDS in DROT je razmerje v Nadzornem odboru 
3 proti 2. V nadzornem odboru mora biti večina koalicija, je dejal.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje v Nadzorni odbor Občine Trebnje imenuje naslednje 
člane:  
- Tjaša Benedičič (SD)  
- mag. Vesna Zupančič Klarič (DROT)  
- Matejka Kukenberger (SLS)  
- Milena Marija Ratajc (Županova lista) 
- Boštjan Koncilja (SDS).  
 
Predsednika izvolijo sami na prvi seji.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali:  1 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov v Komisijo za podelitev priznanj 

 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je podal 
obrazložitev razprave iz seje Komisije in sicer je bil podan predlog, da se opravi dvostopenjsko 
glasovanje, najprej o sestavi Komisije in nato o predsedniškem mestu, na kar ta predlog ni bil 
izglasovan, zato se je v nadaljevanju glasovalo o sestavi kot so bili podani predlogi: 
 

predlagatelj kandidat 
1. DROT-ZA RAZVOJ Leon Lobe 
2. DROT-ZA RAZVOJ Saša Gognjavec 
3. SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

Blaž Ovnik 

4. ZL-DSD-ZDRUŽENA LEVICA – 
DEMOKRATIČNA STRANKA DELA 

mag. Gregor Kaplan 

5. SDS-SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA STRANKA 

Franc Mulh 

6.ŽUPANOVA LISTA Marija Prosenik 
7.ŽUPANOVA LISTA  Nada Pepelnak – predsednica  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dala naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje v Komisijo za podelitev priznanj imenuje naslednje člane:  
- Nada Pepelnak (Županova lista) – predsednica   
- Leon Lobe (DROT) - član  
- Saša Gognjavec (DROT) - članica 
- Blaž Ovnik (SLS) - član 
- mag. Gregor Kaplan (ZL - DSD) - član 
- Franc Mulh (SDS) - član 
- Marija Prosenik (Županova lista) – članica. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje predstavnikov v Komisijo za mladinska vprašanja 
 
G. Korbar, predsednik Komisije je podal obrazložitev in povedal, da so namesto TREMS-a, ki 
bi moral biti predlagatelj, kandidati predlagali vsakega sebe in da ni podanega predloga s strani 
direktorja Občinske uprave. Navedel je prispele predloge, in sicer:  
 

predlagatelj kandidat 
1. SD – SOCIALNI DEMOKRATI Nino Zajc 
2. DROT-ZA RAZVOJ Miha Sever 
3. Miha Zupančič Miha Zupančič 
4. Jan Murgelj Jan Murgelj 
5. Matej Novak Matej Novak  
6. Andrej Šeligo Andrej Šeligo 
7. Občinska uprava Aleksandra Blagovič Huč 

 
Podal je še informacijo, da je do seje Občinskega sveta s strani TREMS-a prišla kvalificirana 
informacija o predlagateljih, direktor občinske uprave pa predlaga, da se v Komisijo za 
mladinska vprašanja s strani Občinske uprave imenuje ga. Aleksandra Blagovič Huč.   
 
Razprave ni bilo, zato župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje v Komisijo za mladinska vprašanja imenuje naslednja 
člana Občinskega sveta:   
- Nino Zajc (SD)  
- Miha Sever (DROT). 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
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Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal še naslednji ugotovitveni 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje v Komisijo za mladinska vprašanja potrjuje naslednje 
člane: 
- Nino Zajc (SD) 
- Miha Sever (DROT) 
- Miha Zupančič (Trems) 
- Jan Murgelj (Trems) 
- Matej Novak (Trems) 
- Andrej Šeligo (Trems) 
- Aleksandra Blagovič Huč (občinska uprava). 

 
 

  
Podatk i  o  g lasovanju: 

 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali: nihče 

   

  Sklep je bil sprejet. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov v Uredniški svet Glasila občanov 

 
Župan Alojzij Kastelic je povedal, da Odlok o izdajanju občinskega glasila »Glasilo Občanov« 
v 11. členu določa, da politične stranke in samostojno izvoljeni svetniki, zastopani v občinskem 
svetu imenujejo po enega predstavnika v uredniški svet (devet predstavnikov), enega 
predstavnika občinske uprave pa imenuje v svet župan. 
 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je v 
nadaljevanju povzel dogajanje na seji in povedal, da se je Komisija seznanila z imenovanimi 
člani v Uredniški svet Glasila občanov in predlaga Občinskemu svetu, da se seznani z njimi.  
Prav tako so vsi upravičenci za predlaganje predlogov, podali svoje predloge.  
 
Predlagani člani so bili: 
 

predlagatelj kandidat 
1. SD – SOCIALNI DEMOKRATI Mitja Hren 
2. DROT-ZA RAZVOJ Vanja Jakopin 
3. SMC-STRANKA MODERNEGA 
CENTRA 

Darinka Krevs 

4. SLS-SLOVENSKA LJUDSKA 
STRANKA 

Milan Žnidaršič 

5. ZL-DSD-ZDRUŽENA LEVICA – 
DEMOKRATIČNA STRANKA DELA 

Franc Brane Praznik 

6. ŽUPANOVA LISTA Mojca Smolič 
7. NSI – NOVA SLOVENIJA-
KRŠČANSKI DEMOKRATI 

Petra Smolič 

8. ROMSKO DRUŠTVO ROMANO 
DROM 

Vida Hočevar 

9. SDS-SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA 

Mateja Grebenc Kepa 
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dala naslednji ugotovitveni 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil s predlaganimi člani v Uredniški svet 
Glasila občanov in sicer:  
-          Mitja Hren (SD) 
- Vanja Jakopin (DROT)  
- Darinka Krevs (SMC) 
- Milan Žnidaršič (SLS)  
-          Franc Brane Praznik (ZL - DSD) 
- Mojca Smolič (Županova lista)  
- Petra Smolič (NSi)  
-          Mateja Grebenc Kepa (SDS) 
- Vida Hočevar (predst. samost. svetnika). 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 

PROTI so glasovali:  nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjsko pravne zadeve: 
a )Odločanje o odkupu objekta – ribarnica v mestu Trebnje 
b) Ureditev grajenega javnega dobra v k.o. Sela pri Šumberku 

 
Ga. Zadnik je podala obrazložitev premoženjsko pravnih zadev in povedala, da je g. Tomaž 
Glivar v letu 1990 sklenil s KS Trebnje pogodbo o uporabi tržnega prostora na tržnici v 
Trebnjem za nedoločen čas za postavitev montažnega objekta - kioska za prodajo svežih rib. 
Po pogodbi je KS Trebnje mesečno plačeval cca 173 EUR/mesec, prav tako je poravnaval 
pripadajoče dajatve in davke (NUZS,..)  
Lastnik objekta bo zaradi osebnih razlogov prenehal z opravljanjem dejavnosti in je Občini 
Trebnje ponudil obstoječi objekt v odkup.  
Prostor bo Občina namenila kot dodatni skladiščni prostor za potrebe Rdečega Križa. Sredstva 
za nakup v višini 7.500 EUR so zagotovljena v Sklepu o začasnem financiranju Občine Trebnje 
za obdobje januar-marec 2019. 
Pod točko b) se ureja grajeno javno dobro v k.o. Sela pri Šumberku in gre za nekaj parcel ob 
lokalni cesti, ki so bile pridobljene s skupnimi pogodbami oz. na podlagi sodnih postopkov s 
sodno poravnavo.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občina Trebnje izvede postopek nakupa objekta št. 252, ki stoji na parceli 227 
k.o. 1422 Trebnje po vrednosti 7.500,00 EUR. 
 

II. Sredstva za nakup se zagotovijo v Sklepu o začasnem financiranju Občine 
Trebnje za obdobje januar – marec 2019.  
 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča, 
parc. št. 579/7, 579/9, 614/3, 614/6, 614/7 in 626/2, vsa k.o. 1433 Sela pri Šumberku. 
Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki 
in vsebini sprejme.  
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Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 20 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti. 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Podpore vinogradniškim društvom pri kandidiranju za organizacijo Tedna 
cvička v Trebnjem v letu 2019 

 
Uvodno obrazložitev je podal župan in povedal, da so se vsa štiri društva obrnila na Občino 
Trebnje glede kandidature za Teden cvička v letu 2019. Dejal je, da sam kandidaturo načelno 
podpira in da sta prireditvi, ki sta se že odvili v Trebnjem izjemno odmevali v prostoru, dogodek 
aktivira veliko ljudi in ti dogodki pomagajo pri ohranjanju naše krajine, vinorodnih goric. 
Predlaga se, da se v proračunu zagotovi sredstva za organizacijo prireditve v Trebnjem v višini 
25.000 EUR.  
 
V razpravi je ga. Povhe pripomnila, da na Dolenjskem najbrž ni župana, ki bi imel takšen posluh 
za tovrstne prireditve, kot jih ima trebanjski, ki pa se zaveda, da občina tudi tako pomaga 
vinogradniškim društvom. Izpostavila je, da je župan na konstitutivni seji govoril o zvišanju 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča in podražitvi cen komunalnih storitev v tem 
mandatu, s katerimi bi napolnili proračun, na drugi strani pa po njenih besedah ni težava 
zagotoviti denar za organizacijo takšnih prireditev.  
 
Župan ji je odgovoril, da je besede vzela iz konteksta in da je prireditev Teden cvička izjemna 
priložnost za promocijo občine, kajti v letih 2016 in 2017 jo je vsakič obiskalo več kot 8.000 
ljudi. »Na ta znesek, 25.000 EUR, moramo gledati kot dodano vrednost temu prostoru in 
naložbo v turizem,« je še dodal. Leta 2016 in 2017 je prireditev v Trebnjem vsakič obiskalo 
več kot 8.000 obiskovalcev. 
 
Ob 16.40 uri se je seji pridružil tudi predsednik Zveze društev vinogradnikov Dolenjske g. Miran 
Jurak, ki je povedal, da je Teden cvička osrednja dolenjska vinogradniška prireditev, ki je v 
letih 2016 in 2017 že potekala v Trebnjem. Vsa tri vinogradniška društva v občini si želijo, da 
bi se cvičkova karavana letos znova ustavila pri njih, zato so se obrnili na občino, da bi jim 
pomagala pri skupni kandidaturi.  
Povedal je, da je Zveza društev vinogradnikov Dolenjske v začetku decembra objavila razpis 
za soorganizacijo 47. Tedna cvička, ki bo predvidoma meseca maja 2019.  
Dejal je, da si želijo prireditev  znova pripeljali v občino Trebnje, saj imajo številni dogodki in 
osrednja tridnevna prireditev velik učinek pri promociji vinogradništva in vinarstva ter tudi same 
občine. Pomemben vidik je promocija turističnih destinacij naše občine. 
Navedel je spremljevalne dogodke, ki so se odvili in jih nameravajo izvesti tudi sedaj, npr. 
strokovne okrogle mize, cvičkov vlak, srečanje vinogradniških pevskih zborov. Vsa tri 
vinogradniška društva v občini Trebnje bodo sodelovala, na Čatežu gradijo vinsko klet, tudi 
društvo v Liscu gradi zidanico.   
 
Župan se je v nadaljevanju dotaknil blagovne znamke Dobrote Dolenjske, ki se je uveljavila in 
dejal, da je to priložnost za vse blagovne zanamke, za vse dopolnilne dejavnosti na kmetiji.  
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G. Zajc je izrazil zadovoljstvo pri organiziranju že dveh prireditev. Zanimalo ga je kako so bila 
sredstva porabljena v letu 2016, ko je Občina Trebnje namenila 35.000 EUR.  
Glede prošnje po sredstvih v višini 25.000 EUR ga je zanimalo, kaj lahko pričakujemo za 
razliko 10.000 EUR, Občina Šentjernej je namreč v lanskem letu za organizacijo prireditve 
namenila 15.000 EUR.  
Župan je odgovoril, da so se verjetno dogovorili za drugačen način financiranja, oz. je Občina 
sama poravnala nekatere zadeve iz proračuna.  
 
G. Jurak je dodal, da je bil v lanskem letu dogovorjen drugačen način financiranja. Povedal je, 
da so se pogovarjali tudi o večjem prispevku, vendar je potem glede na velikost občine in na 
višino proračuna, bilo dogovorjeno za sofinanciranje v omenjenem znesku. Poudaril je, da si 
vsako leto želijo več, v lanskem letu ni bilo promocije v Šentjerneju, v Ljubljani, ni bilo 
cvičkovega vlaka, ni bilo promocije na stojnicah. Cilj je tudi, da promovirajo kraj in cviček tudi 
širše.   
 
Ga. Smuk je poudarila, da absolutno podpira prireditve, ki imajo svojo zgodbo -Teden cvička 
jo zagotovo ima. Zanimalo jo je koliko kandidatur se pričakuje. Dotaknila se je preteklih vložkov 
v turizem in dejala, da bi se dalo s takim vložkom narediti za promocijo turizma veliko več.   
Cvičkovo zgodbo je potrebno uporabiti za nadgrajevanje te zgodbe, saj je edinstveno vino, 
poleg italijanske sorte chianti. Predlagala je g. Francija Keka, ki zna povezati in nadgraditi 
zgodbo, cvičkova kulinarika in ne klasične veselice, da se zgodba cvička sreča na vsakem 
koraku prireditve. Dejala je, da si cviček tudi zasluži svoj dan in se na ta način proaktivno 
promovira prireditev, druge regije se tega tudi poslužujejo.  
 
G. Jurak je odgovoril, da se pričakuje tri kandidature (Šentjernej, Novo mesto in Brežice). 
Cvičkova kuhinja je nekaj kar želijo pripeljati v Trebnje, iz lokalnega odbora se bo vključilo še 
nekoga, ki bo dal kakšno idejo, za kvalitetnejšo izvedbo prireditve.  
 
G. Kaplan je dejal, da je skeptičen, zakaj cvička ne dvignemo višje, stopimo korak naprej.  
Ta sredstva vidi kot odskočno desko in s tem namenom je pred leti zastavil vprašanje 
promocije v mednarodnih okvirjih. Kot možnost svoje promocije in kot sponzorje bi lahko uspeli 
pritegniti vse ljubljanske hotele. Postaviti je potrebno jasne cilje prireditve, sam vidi v tej 
prireditvi možnost prodaje vina naših vinogradnikov. Nastopati je potrebno bolj združeno in na 
mednarodnih zadevah tržiti kar imamo, je dejal.  
 
Ga. Šušterčič je pohvalila delo vseh vinogradniških društev v občini (slikarska kolonija v Liscu, 
slikanje starih hramov, prodaja v dobrodelne namene, gradnja kleti na Čatežu…).  
Z vidika objektov v naši občini pa je dejala, da so nekateri vinogradniki pogumni, saj so začeli 
svoje zidanice oddajati, v letošnjem poletju so imeli zasedene vse kapacitete. Zelo pomembno 
je, da promoviramo turizem v Trebnjem.  
Podala je predlog, da se za nastopanje v Ljubljani znesek poveča na 30.000 evrov. 
  
G. Kepa je povedal, da stranka SDS predlaga zakon prav s tem, da se približa manjše 
pridelovalce vina k lokalni prodaji. Strinjal se je, da bi se morala ponudba razširiti skozi celo 
leto. Zidaniški turizem je v tujini zelo razvit, v Trebnjem bi lahko zaživela kakšna vinska klet – 
mogoče bivša Grmada, kulinarična ponudba, je dejal. Strinjal se je, da se pripravi finančni 
prikaz prireditve.   
 
G. Korbar je dejal, da se mu zdi pomembno, da če želimo prepričati druge, da je cviček dobra 
stvar, da naprej v to prepričamo sami sebe. Take prireditve so ključne in dosegajo ravno ta 
namen. Prireditev ima znotraj samih članov družabni vidik, ter promocijski in organizacijski 
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vidik in to so elementi, ki jih društva potrebujejo za delovanje. Izpostavil je tri vidike 
vinogradniške krajine, in sicer se vinogradniška območja poseljujejo, obdelujejo ali pa so 
zapuščena.  
Organizacijo Tedna cvička v Trebnjem podpira, upa, da bo prepoznana tudi pri ostalih 
občinskih svetnikih in s tem bo dano priznanje vsem društvom, ki so in bodo organizirali 
prireditev. Predloga za povišanje sredstev ne podpira, spoštuje mnenje in verjame, da so 
vinogradniki odgovorno pristopili k stvari in naredili kalkulacijo stroškov.  
 
G. Jurak je povedal, da je pred mesecem dni odšla delegacija vinogradnikov v Cvičkov dvor v 
Bruselj. Tam se cviček že prodaja v trgovinah. Zbornik, ki je bil izdan ob 45. Tednu cvička v 
Trebnjem se imenuje Cviček in svet in v tem zborniku so bili prispevki strokovnjakov iz 
vinskega področja iz tujine. V lanskem letu je bila v Državnem svetu RS okrogla miza Cviček 
in svet, udeležili so se je strokovnjaki iz vinskega in vinogradniškega področja Slovenije. 
Izpostavil je cilje prireditve, ki so bili že omenjeni, izpostavil je dolgoročni cilj in sicer mlade, ki 
bi ohranjali vinograde v zahtevnih pogojih. Zveza društev vinogradnikov Dolenjske je leto 2018 
razglasila za Leto mladih vinogradnikov in vinarjev in tudi iz občine Trebnje so pridobili nove 
člane, je povedal.  
 
Oglasila se je tudi ga. Moder in povedala, da je v občini Trebnje veliko manjših pridelovalcev 
vina, posestne strukture od 5-10a, z izjemo redkih posameznikov. Izpostavila je lokacije 
vinogradniških površin, ki se predvsem nahajajo v tistih marginalnih, strmih pobočjih, kjer 
druge kulture ne bi več uspevale. In iz tega vidika vinogradniki preprečujejo zaraščanje naše 
kulturne krajine, kar je smiselno.  
 
G. Erjavec je predlagal, da se pridobi poročilo o pridobitvah občine iz naslova te prireditve, ter 
kaj so občina in sodelujoči s tem pridobili.  
 
Ga. Pepelnak je dejala, da je vesela, da se čuti pozitivizem glede prireditve. Za podporo 
predlogu ge. Smuk za dogodke v Ljubljani pa je mnenja, da je potrebno sredstva povečati, 
prav tako podpira predlog ge. Šušterčič.  
 
G. Kaplan je v nadaljevanju dejal, da se obzorje ne sme zaključiti v Ljubljani in da je potrebno 
stopiti ven iz okvirov Slovenije, dodati prireditvi poskusno fazo in potem se bo videlo ali lahko 
v Trebnje pripeljemo zanimivo število ljudi in z resnim pristopom k promociji, kar vinogradniki 
bodo, tudi na mednarodni sceni z nekim določim vložkom privabimo v Trebnje ljudi, ki bodo 
prišli zaradi vina in kulinarike. Predlagal je, da se za prireditev nameni sredstva za mednarodno 
promocijo, in sicer 50.000 EUR.   
 
Župan je predlagal, da se predlog ga. Šušterčič preuči, vinogradniki zadevo preučijo, osebno 
je mnenja, da bi ostali v okvirih kot je predlagano. Pri sprejemanju proračuna bo možnost za 
dodatna sredstva, sicer pa za prireditev v Ljubljani sredstva v višini 5.000 EUR ne bodo 
zadoščala. Predlagal je, da se glasuje o predlaganih dveh sklepih, ki sta v gradivu.  
 
Ga. Šušterčič je predlagala, da se glasuje o njenem predlaganem sklepu, ki ga je navedla:  
Občinski svet Občine Trebnje predlaga, da se s 5.000 EUR sofinancira vsa tri vinogradniška 
društva, za promocijo cvička v Ljubljani.  
 
G. Ovnik je v nadaljevanju dejal, da za vsako prireditev, gradnjo obstaja finančna konstrukcija. 
Da bi odločali ali se doda še 5.000 EUR ni smiselno, saj ne vemo ali bo to dovolj, mogoče bo 
preveč, je dejal. Vinogradniki so naredili finančno konstrukcijo, kar predstavlja 25.000 EUR in 
o tem se lahko razpravlja.  
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Ga. Šušterčič je vztrajala, da župan da na glasovanje njen sklep. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje za promocijo prireditev v Ljubljani nameni dodatnih 5.000 EUR.  
 
Ga. Smuk je proceduralno dejala, da se strinja z g. Ovnikom. V razpravi so se vsi strinjali, da 
je potrebno zadevo nadgraditi, narediti boljše, vendar za to mora biti finančna konstrukcija. Ko 
bo narejen načrt, koncept kako naj bi to izgledalo, stalo, takrat pa se odloča o tem.  
 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje za promocijo prireditev v Ljubljani namenja dodatnih 5.000 EUR.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 5 
PROTI so glasovali: 11 

  

 Sklep ni bil sprejet. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal še naslednja predlagana  
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje podpira kandidaturo vinogradniških društev za 
organizacijo Tedna cvička v Trebnjem v letu 2019. 

 

II. Občinski svet Občine Trebnje se obvezuje, da bo ob uspešni kandidaturi društev 
za organizacijo prireditve »Teden cvička« v Trebnjem pri pripravi proračuna za leto 
2019 zagotovil sredstva za sofinanciranje v višini 25.000 EUR. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 18 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 
G. Jurak se je svetnikom in svetnicam zahvalil za podporo in podane predloge. 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2018 

 
Župan je povedal, da se je predsednik Nadzornega odbora opravičil, saj ima nujno zadevo v 
Državnem zboru, za poročanje pa ni pooblastil nikogar drugega.  
 
G. Kepa je predlagal, da se mu da možnost, da predstavitev izvede na naslednji seji. 
 
Župan je povedal, da se bo Nadzorni odbor v novi sestavi najverjetneje sestal pred naslednjo 
sejo Občinskega sveta. Nadzorni odbor je samostojni organ, enkrat letno poroča, poročilo je 
pripravil.  
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Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Točka Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2018 se 
preloži na naslednjo sejo Občinskega sveta. 

  
 

Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 20 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali:  nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

 
K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 2. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   

- Zapisnik 6. seje Komisije za mladinska vprašanja z dne 8. 11. 2018, 
- Zapisnik 1. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 5. 12. 

2018, 
- Zapisnik 2. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 12. 12. 

2018 
- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru Porabe proračunskih 

sredstev v Krajevni skupnosti Čatež za leto 2015, 
- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru Porabe proračunskih 

sredstev na proračunskih postavki 16007 Investicije in investicijsko vzdrževanje 
vodovodnih sistemov za leto 2015. 
 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
Pod točko ni bilo razprave.  
 
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 17:44 uri.       
 
 
    
Zapisala: 
Andreja Perc l. r.       Alojzij Kastelic 
referent I       župan l. r.  
 
 
Seja je tonsko posneta.  


